
 

 

A TE hangod, a MI 
cselekvésünk! 

       

Választási program 
2024. 

VADÁSZ DÁVID  
                                                                                                                                       

Nemzeti Közszolgálati Egyetem 

Államtudományi és Nemzetközi Tanulmányok Kar 

Hallgatói Önkormányzati Választások 

 

 

  



 

 1 

Bemutatkozás: 

Vadász Dávid vagyok, negyedéves államtudományi szakos hallgató. A Szatmár vidék és a 

Nyírség találkozásánál fekvő 1800 lelkes Nyírkátáról érkeztem a fővárosba 2021-ben. A 

közösségi tevékenység egész gyermekkoromat meghatározta, ennek hatására indultam el 

elsőévesként a Hallgatói Önkormányzatba, ahol jelenleg is tevékenykedem. 

2021-ben választmányi képviselőként, 2022 márciusától irodavezetőként képviselhettem a 

hallgatók érdekeit, majd 2022 októberétől a kollégiumi területért felelhetek. 

A tisztségek tevékenységei mellett aktív szerepet vállalok a kari mentorprogramban, ahol 2 

éven keresztül mentorsegítőként, majd az idei évben mentorprogramért felelős személyként 

foglalkozhattam a gólyák integrálásával. 

Magamat mindig egy nyitott, higgadt, megfontolt, kommunikatív és maximalista embernek 

tartom. Kihívásként élem meg, hogy mindent a lehető, legteljesebb módon oldjak meg, segítsek 

társaimnak. Legyen az bármilyen ügy, készen állok a feladatok megoldására. 

 

Mit szeretnék megvalósítani? 

Fontos folytatni azt, amit eddig sikerült megvalósítanom. Folytatni a veletek való nyitott 

kommunikációt, melyen keresztül a lehető legjobb eredmények születhetnek meg, és melynek 

hatására valóban a ti érdekeiteket tudom képviselni. Folytatni a veletek való közös ötletelést, 

hiszen csak így tudom valóban azt megvalósítani, amit ti szeretnétek. 

Terveim összegzésénél figyelembe vettem azokat a javaslatokat, melyek tőletek érkeztek az 

elmúlt egy év során. 

A korábbi években kiemelt célom volt, hogy a „zenés-táncos rendezvények” mellett az 

egymásra fókuszáló alkalmak létrehozása is szerepet kapjon. Ez a kollégiumi társasjáték-estek 

megvalósításával ki tudott teljesedni. Ezeken az eseményeken lehetőség van a zajos világtól 

félrevonulni és egymást megismerni. A nagy érdeklődésre való tekintettel nem engedhetjük el 

ezeknek a szervezését. 

A veletek való beszélgetések során egyre több igény mutatkozik szabad ég alatt megvalósuló 

eseményekre, éppen ezért szeretnék megvalósítani egy ÁNTK Pikniket, ahol a hallgatók ki 

tudják piheni a tanórák fáradalmait. Az egymással eltöltött minőségi idő mindig kifizetődő. Az 

ilyen alkalmak megfelelőek tudnak lenni a kapcsolatok, barátságok építésére. 

Másik szabadtéri programelemem egy közös kirándulás szervezése. A helyszín természetesen 

közösségi szavaztatás útján kerülne kiválasztásra. Ez az alkalom is kitűnő közösségépítő erővel 

bír, hiszen az utazás és a közös programok összehozzák az embereket. 

A kar nem csak hallgatókból áll. Oktatók és egyéb egyetemi munkatársak is szerves részét 

képzik. A fent említett programelemek a jó hallgató-oktató kapcsolatokat is elő tudják 

mozdítani. Úgy gondolom, hogy közös ÁNTK-s identitásunk csak egységes kari közösséggel 

tud fejlődni. 

Ha ÁNTK-s identitás, egy egységes jelkép elengedhetetlen az öregbítéshez és mélyítéshez. 

Szükség van valamire, amire ránézve vagy éppen meghallva eszünkbe jut az, hogy mi hova is 
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tartozunk. Ezért szorgalmaznám a közös kari induló megírását, vagy egy kari jelkép készítését, 

legyen az nyakkendő, kitűző vagy egyéb tárgy. Valami, amit szívesen viseltek. Valami, amiről 

tudjátok melyik karhoz tartoztok. Valami, amire a diploma megszerzése után is úgy tudtok 

nézni, hogy egyetemi éveitek legjobb pillanatai elevenednek fel. 

A kollégium életébe számos újítás érkezett az utóbbi években, azonban ezen a területen sem 

szeretnék megállni. Úgy gondolom, hogy mindig van hova fejlődni, mindig van mit újítani. 

Az idei évben bevezetett betétdíjas palackrendszer a kollégisták életét is nehezíti. A visszavitel 

és a gyűjtögetés minden esetben nyűgös tud lenni. Véleményem szerint ezt, a kollégiumban 

való gyűjtéssel lehet a legjobban megoldani. Elsőkörben egy, csak erre a célra elhelyezett 

kukával, melyből a beváltásért kapott összeget jótékony célra, vagy a kollégiumi élet javítására, 

közösen használt eszközök beszerzésére lehetne fordítani.  

Hosszabbtávon, amennyiben megnyílik a lehetőség beváltóautomaták társasházakhoz való 

telepítésére, úgy azt gondolom, hogy érdemes lenne kihasználni azt. 

 

Mi a legfőbb célom? 

Továbbra is az, hogy ti jól érezzétek magatokat! Folytatni szeretném a munkát, mely során egy 

olyan környezetet tudunk kialakítani, melyben nem érezhetitek azt, hogy magatokra vagytok 

utalva. 

Bízom abban, hogy eddigi tevékenységem és a fenti terveim alapján alkalmasnak találtok arra, 

hogy érdekeiteket és értékeiteket képviseljem. Amennyiben szavazataitokkal engem 

támogattok, azért fogok dolgozni, hogy minél jobban megháláljam bizalmatokat. 

 

Budapest, 2024. szeptember 17. 
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